
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 1. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 144
Ministeren bedes oplyse, om denne sag har været genstand for PET-kommis-
sionens undersøgelse og i bekræftende fald, hvad den har ført til. I fald kom-
missionen ikke har beskæftiget sig med denne undersøgelse, bedes ministeren
oplyse, om det skyldes, at kommissionen ikke er blevet informeret om sagen og
som følge deraf ikke har kunnet undersøge den, eller om kommissionen har
været oplyst om den, men har valgt ikke at bore i den?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20091, jf. REU alm. del -
spm. 1311.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Line Barfod (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 15. november 2010.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Line.Barfod@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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Offentligt
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